



THE HASHEMITE KINGDOM OF
JORDAN



Accreditation Unit

Annex (1)

Full suspension on: 29-12-2022

To The Accreditation Certificate No. **JAS Test - 117** Dated **07/03/2021**

For **Gulf Industrial Development Co. Ltd/ South Amman Mills Laboratory / Amman**

Scope of Accreditation

Chemical, Physical and Physiochemical Testing of Wheat and Flour

Tested Parameter/ Type of Test/ Measured Quantity	Test Methods/ Standards
Wheat and Flour (Full suspension of scope starting from 29/12/2022)	
Gluten Test	Official Methods of American Association of Cereal Chemistry (AACC, Method 38-12.02), 11 th edition
Falling Number Test	Official Methods of American Association of Cereal Chemistry (AACC, Method 56-81.04), 11 th edition
Sedimentation (Zeleny test)	Official Methods of American Association of Cereal Chemistry (AACC, Method 56-60.01), 11 th edition
Ash Test	Official Methods of American Association of Cereal Chemistry (AACC, Method 08-01.01), 11 th edition
Moisture Test	International Standard (ISO 712 :2009)
Protein Test grains	Association of Official Analytical Chemists (AOAC , Official Method 2001.11 21st Edition (2019))
Damage Starch	Official Methods of American Association of Cereal Chemistry (AACC, Method , 76-33.01), 11 th edition

List of employees in the laboratory who are technically responsible for issuing the test reports in the scope of accreditation:

- 1- Eng. Mohammed Khamash / Manager of Development and Quality Control Department
- 2- Eng. Maram Odeh / Quality Engineer and Management representative for Quality

الملحق رقم (١)

وقف الاعتماد كلياً بتاريخ: ٢٠٢٢/١٢/٢٩

لشهادة الاعتماد رقم **JAS Test – 117** الممنوحة بتاريخ ٢٠٢١/٠٣/٠٧

شركة الخليج للتنمية الصناعية المحدودة/ مختبر مطاحن جنوب عمان/ عمان

مجال الاعتماد

الفحوصات الكيميائية والفيزيائية والفيزيوكيميائية للطحين والقمح

المواصفات المتبعة/ طرق الفحص	القيمة المقاسة / نوع الفحص/ الخاصية المقاسة
القمح والطحين (وقف الاعتماد كلياً ابتداءً من تاريخ ٢٠٢٢/١٢/٢٩)	
طرق التحليل الرسمية للجمعية الأمريكية لكيمياء الحبوب (AACC, Method 38- 1), (12.02) الإصدار رقم ١١	فحص الجلوتين
طرق التحليل الرسمية للجمعية الأمريكية لكيمياء الحبوب ، (AACC, Method 56- 81.04), الإصدار رقم ١١	فحص النشاط الأنزيمي
طرق التحليل الرسمية للجمعية الأمريكية لكيمياء الحبوب ، (AACC, Method 56- 60.01), الإصدار رقم ١١	فحص الترسيب
طرق التحليل الرسمية للجمعية الأمريكية لكيمياء الحبوب، (AACC, Method 08- 01.01), الإصدار رقم ١١	فحص الرماد
المواصفة القياسية الدولية (ISO 712 :2009)	فحص الرطوبة
رابطة الكيميائيين التحليليين الرسميين، (AOAC , Official Method 2001.11) الإصدار رقم ٢١ ، ٢٠١٩	فحص البروتين
طرق التحليل الرسمية للجمعية الأمريكية لكيمياء الحبوب، (AACC , Method 76- 33.01) الإصدار رقم ١١	فحص النشا المحطم

قائمة بالأشخاص الذين يتحملون المسؤولية الفنية لتقارير الاختبار الصادرة عن المختبر في مجال الاعتماد:

١. م. محمد خمش / مدير قسم التطوير والسيطرة النوعية

٢. م. مرام عودة / مهندس جودة وممثل الإدارة للجودة